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Video: Prelatova
božićna čestitka
(2023.)

Msgr. Fernando Ocáriz svima
želi miran Božić, moleći Dijete
Isusa za mir u cijelom svijetu i u
našim domovima. "Također
trebamo razmisliti gdje je izvor
mira. U poslanici Efežanima
odmah pronalazimo frazu
svetog Pavla: 'On je mir naš.'
Krist!"

23.12.2023.

Sretan Božić svima vama.



Kao i svake godine, veliko mi je
zadovoljstvo što se mogu ovako
obratiti, živim glasom.

Zapravo, postoji toliko mnogo
razloga zašto oni od nas koji mogu
trebaju zahvaliti Bogu, moliti, tražiti.

Sada mi pada na pamet, bez sumnje,
kao i svaki Božić, taj uzvik anđela:
"Slava Bogu na nebu i na zemlji mir".
Mir koji je tako odsutan na mnogim
mjestima, i misao nam odlazi,
logično, u Svetu zemlju, Rusiju i
Ukrajinu i na mnoga druga mjesta
gdje ima mnogo sukoba svih vrsta. I
to je nešto što moramo držati itekako
svojim, jer je uvelike Božje. Jer sve je
pod zaštitom Božjom, ali onda nam
daje ljudsku slobodu, ljudsku
slobodu... I to je u našim rukama, uz
našu slobodu, surađivati za dobro,
surađivati za mir.

Uz molitvu, najprije, jer molitvom
možemo doprijeti do svakoga dijela. I
moramo se usko ujediniti s Papinom



molitvom, s molitvom cijele Crkve, za
mir u svijetu, posebno za Božić.

U ovom vremenu koje je tako
prikladno za razmišljanje o miru,
živjeti mir, pokušati prenijeti mir
najviše u sredini u kojoj se krećemo,
u obiteljima, na poslu, svaki na svom
mjestu...

Da doista budemo ljudi mira. To je
ono što pripada djeci Božjoj, kao što
to blaženstvo kaže: „Blago
mirotvorcima – koji mir daju –, jer će
se sinovima Božjim zvati." I dobro,
pred ovom stvarnošću teškoća,
ratova, također moramo pomisli gdje
je izvor mira. Ako pogledamo
poslanicu Efežanima, nalazimo
odmah onu rečenicu svetog Pavla: –
On je naš mir. Krist, pričaj o Kristu.
“On je naš mir." Evo ga... Moramo
biti prenosioci... prenosioci
Gospodina.

Moramo biti prisutni - unatoč našem
ograničenju, usprkos naših mana-



biti prisutnost Božje ljubavi
očitovane, izrazito, u Isusu Kristu,
kojeg sada vidimo na Božić, kad je
postao dijete. Novorođeno dijete i to
u siromaštvu. Jer u svijetu postoji
toliko siromaštva. Siromaštvo koje
možemo učiniti vrlo našim također u
smislu velikodušnosti, nevezanosti,
živjeti bez suvišnog. Svatko u svojim
okolnostima. Također, u mjeri u kojoj
je to moguće, pomozite drugima. To
daje radost, svi imamo to iskustvo.

Sveti Josemaría je to mnogo puta
rekao: Darivanje sebe drugima daje
radost, to je izvor radosti. I, obrnuto,
sebičnost je uvijek izvor tuge. Sada se
također sjećam nekih riječi svetog
Josemarije -možda nisu doslovne, ali
ideja je precizna-, rekao je "da biste
bili sretni ne trebate imati ugodan
život, već zaljubljeno srce".

I tu imamo izvor ljubavi: Isusa
Krista. I tu moramo tražiti mir. A mir
će biti - duboko ukorijenjen - u



svijetu, u mjeri u kojoj je Isus Krist
pronađen. O tome možemo
razmatrati uz riječi psalma, psalma
broj 2: „Gospodin nam je dao svijet u
naslijeđe." Sve je naše, jer je sve
njegovo. Sve je naše, o svemu
brinemo, tako da pokušamo pomoći,
tako da suosjećamo, dijelimo radosti i
tuge, kao da su vrlo naši, da
izbjegnemo sebičnost, zatvorenost u
sebe.

A ovo moramo tražiti od Gospodina,
jer naša snaga nije dovoljna. Ovo
nam također mora dati spokoj i
radost, iskusiti naša ograničenja, jer
ne predlažemo toliko sjajnih stvari,
razmišljajući o našim snagama,
našim idejama... već temeljeći se
prije svega u Božjoj milosti, u Božjoj
snazi, gdje moramo tražiti radost i
sigurnost Božića uvijek.

Pa ništa, čestitke za ovaj Božić, i da to
znamo s radošću prenositi odgovorni
u molitvi za cijeli svijet.
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